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§ 6  

Förvaltningens och nämndens information och frågor 

Det noterades att under punkten Allmänhetens frågestund hade 

biträdande ombyggnadschef Jenny Berglund från AB Svenska 

Bostäder redogjort för planerna på ny-, till- och ombyggnad av Husby 

centrum. Såväl stadsdelsnämnden som allmänheten hade därvid 

kunnat ställa frågor. 

 

Information från förvaltningen 
Ingen särskild information fanns att redovisa. 

 

Frågor från nämnden 
Fråga:  

Vice ordföranden Benjamin Dousa ställde frågan om hur många av de 

cirka 500 bostadslösa, som genom att få förtur i bostadskön, kommer 

att anvisas hyreslägenhet i Rinkeby- Kista. 

 

Svar: 

Administrative chefen Verner Stadthagen svarade att förvaltningen 

återkommer med en redovisning i frågan vid kommande 

nämndsammanträde. 

 

 

 

 

Ajournering 
Stadsdelsnämnden ajournerade sig från klockan 19:10 till klockan 

19:30 


